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PROTOKÓŁ NR XIV/2016 

 z XIV  sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 30 marca 2016 roku. 

 Początek posiedzenia. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:               15 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Ryszard Dziadak   - Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji OZKiS 

5. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

6. Marek Leszczyk   - Członek Komisji Rewizyjnej 

7. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

8. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

9. Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

10. Karol Sakowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Maria Smolarek   - Członek  Komisji Rewizyjnej 

12. Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Jan Tronina    - Członek Komisji Rewizyjnej                                                                                                                                                                                                                                                                

14.  Bronisław Światły  - Członek Komisji OZKiS 

15. Zbigniew Wołowiec  - Członek Komisji Rolnictwa 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

5. Barbara Żołędziewska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

6. Aneta Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

7. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

8. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

9. Marek Serweta   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

10. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

11. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

12. Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 
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13.  Stanisław Grajoszek   - Sołtys wsi Kamion 

14. Tadeusz Ignasiak   - Sołtys wsi Mierzyce 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XIV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XIII  sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2016 r., 

b) zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas, 

c) zatwierdzenia sprawozdania z działalności gminnej Biblioteki Publicznej                

w Wierzchlesie za 2015 r.,  

d) wyodrębnienia funduszu sołeckiego na 2017 rok, 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie  

bezdomności zwierząt w Gminie Wierzchlas, 

f) uchylenia uchwały Nr XIII/92/2015 z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie  

„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wierzchlas”, 

g) przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  

Wierzchlas”,  

h) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,  

i) określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów  

komunalnych od właścicieli  nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

j) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których Gmina Wierzchlas jest 

organem prowadzącym, 

k) ustalenia kryteriów rekrutacji dla kandydatów do klas pierwszych szkół  

podstawowych i gimnazjów, dla których Gmina Wierzchlas jest organem 

prowadzącym, zamieszkałych poza obwodami tych szkół, 

l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części  

obrębu ewidencyjnego Wierzchlas, 

m)  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

n) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wierzchlas na  

lata 2016-2018. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy  

Społecznej w Wierzchlesie. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań  z zakresu wspierania rodziny za  

2015 r. 

 



3 

 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania  

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Wierzchlas za 2015r. 

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i  

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wierzchlesie. 

10. Przyjęcie sprawozdania z udzielonych ulg w 2015r. 

11. Informacja z zebrań wiejskich przeprowadzonych w 2016r.  

12. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

13. Zakończenie obrad XIV sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie XIV sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał Panie radne i Panów 

radnych, Panie sołtys i Panów sołtysów, Wójta,  Sekretarza Gminy, Skarbnika 

Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Stwierdził, że na sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym, może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy.   

 

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad  w zawiadomieniach. 

Czy są jeszcze dodatkowe  uwagi do tego porządku. 

Nie  było więcej uwag ani zmian w związku z tym Przewodniczący poddał  

projekt porządku wraz z dodatkowymi propozycjami pod głosowanie i przyjęty 

został jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
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Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia 29 grudnia 2015 r. do dnia  30 marca 2016 r., które  stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

Po odczytaniu danej informacji przewodniczący zapytał czy są do niej uwagi. 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do wiadomości. 

 
Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2016 r., 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powiedział, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwały. Zapytał czy są pytania do tematu? 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak poinformowała, że na posiedzeniach dwóch 

Komisji projekt uchwały wraz z wprowadzonymi już zmianami był 

szczegółowo omawiany, natomiast na posiedzeniu Komisji  Rewizyjnej nie 

została wprowadzona ostateczna wysokość subwencji oświatowej. 

Otrzymaliśmy z Ministerstwa Finansów pismo informujące o zmniejszeniu 

ostatecznej kwoty  subwencji oświatowej o 250.710,00 zł, natomiast zwiększono 

nam podatek dochodowy od osób fizycznych o 11.105,00 zł Razem zmiany 

stanowią kwotę 239.605,00 zł. W związku z wprowadzoną zmianą zmniejsza się 

nam zaplanowana inwestycja w Kraszkowicach ul. Żabia, z zaplanowanych 

500.000,00 zł  zmniejsza się do kwoty 239.605,00 zł   pozostała treść projektu 

uchwały pozostaje bez zmian.    

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie projektu uchwały 

Nr XIV/99/2016 w spawie zmian w budżecie gminy Wierzchlas. Następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

b) zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  nadmienił, że pochodną 

poprzedniej uchwały jest kolejny punkt tj. uchwała w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas, który również 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwały. 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie projektu uchwały 
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Nr XIV/100/2016 w  w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

c) zatwierdzenia sprawozdania z działalności gminnej Biblioteki Publicznej                

w Wierzchlesie za 2015 r.,  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z materiałami 

odnośnie w/w sprawozdania.    

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały                 

Nr XIV/101/2016 w spawie zmian w budżecie gminy Wierzchlas. Następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie.                               

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

d) wyodrębnienia funduszu sołeckiego na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się 

z materiałami.    

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr XIV/102/2016 w w/w sprawie  pod 

głosowanie i uchwała została przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.  

 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganie bezdomności zwierząt w Gminie Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat również omawiany był 

na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z materiałami 

odnośnie w/w programu.    

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/103/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

f) uchylenia uchwały Nr XIII/92/2015 z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie  

„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wierzchlas”, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwały 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/104/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  
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g) przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wierzchlas”,  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwały 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/105/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

h) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwały 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/106/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

i) określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów  

komunalnych od właścicieli  nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwały 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/107/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

j) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których Gmina Wierzchlas 

jest organem prowadzącym, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwały 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/108/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

 

 



7 

 

k) ustalenia kryteriów rekrutacji dla kandydatów do klas pierwszych szkół  

podstawowych i gimnazjów, dla których Gmina Wierzchlas jest organem 

prowadzącym, zamieszkałych poza obwodami tych szkół, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwały 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/109/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu ewidencyjnego Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwały 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/110/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

m)  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwały 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/111/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

n) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Wierzchlas na lata 2016-2018. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwały 

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XIV/112/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  
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Punkt 6 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2015 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że wszyscy 

radni zapoznali się z treścią sprawozdania  i analizowali je na poszczególnych 

komisjach. 

Zapytał  czy są uwagi bądź zapytania do treści sprawozdania. 

Nie było pytań ani uwag więc stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

 

Punkt 7 

 

Przyjęcie Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchlesie za 2015 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że wszyscy 

radni zapoznali się z treścią sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wierzchlesie za 2015 rok   i analizowali  je na poszczególnych 

komisjach 

Więc zapytał czy są uwagi bądź zapytania do treści sprawozdania. 

Nie było więc stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 
Punkt 8 

Przyjecie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

w 2015 r.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że wszyscy 

radni zapoznali się z treścią przedstawionego sprawozdania i analizowali  je na 

poszczególnych komisjach 

Więc zapytał czy są uwagi bądź zapytania do treści sprawozdania. 

Nie było więc stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

 

Punkt 9 

 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Wierzchlas za 2015 r.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że wszyscy 

radni zapoznali się z treścią przedstawionego sprawozdania i analizowali  je na 

poszczególnych komisjach 

Więc zapytał czy są uwagi bądź zapytania do treści sprawozdania. 

Nie było więc stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
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Punkt 10 

 

Przyjęcie sprawozdania z udzielonych ulg w 2015r. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali sprawozdanie w sprawie udzielonych ulg  w 2015 roku.  

Zapytał  czy są uwagi bądź zapytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nie było więc stwierdził, że informacja  została przyjęte jednogłośnie. 

 

Punkt 11 

 

Przyjęcie sprawozdania z zebrań wiejskich w 2016r.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że wszyscy 

radni otrzymali informację dotyczącą przeprowadzonych w 2016 roku zebrań 

wiejskich. Zapytał  czy są uwagi bądź zapytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

Nie było więc stwierdził, że informacja  została przyjęte jednogłośnie. 

 

 

Punkt 12 

 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

1. Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powiedział, że na  

posiedzeniach Komisjach omawiany był  wniosek radnego Karola Sakowskiego 

w sprawie zaprojektowania i wybudowania  oświetlenia ulicznego przy ulicy 

Łąkowej w Wierzchlesie. Radni na posiedzeniach Komisji podjęli decyzję aby 

Wójt z zaoszczędzonych środków przystąpił do  wykonania projektu 

oświetlenia, a  następnie wykonania niniejszej inwestycji.  
 

2. Kolejna sprawa to  wniosek złożony przez Stowarzyszenie Oldbojów  

Wierzchlas w sprawie dofinansowania. Temat analizowały był na posiedzeniach 

Komisji, które zaproponowały następujące kwoty: 

Komisja Rewizyjna proponowała kwotę 2.000 zł, Komisja Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska  proponowała kwotę 1.000 zł, a Komisja 

Oświaty Zdrowia, Kultury i Sportu nie podjęła na posiedzeniu, żadnej decyzji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk, poddał pod głosowanie 

najdalej idący wniosek tj. propozycja Komisji Rewizyjnej która zaproponowała 

kwotę 2.000 zł.    

„Za” przyjęciem wniosku  było 8 radnych, „przeciw” głosów nie było, 

7 radnych „wstrzymało” się od głosu. 

Rada Gminy większością głosów wyraziła zgodę na dofinansowanie  

Stowarzyszenia Oldbojów w Wierzchlesie  w wysokości 2.000 zł 
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3. Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że 

wycofuje złożony na poprzedniej sesji wniosek w sprawie zamontowania kamer 

na ul. Szkolnej w Wierzchlesie.  

 

4. Radny Józef Krzeszowski, szanowny Panie Wójcie, wysoka Rado                         

w związku  z rozpoczynającymi się remontami drogowymi chciałbym zwrócić 

uwagę, że na ul. Południowej w Wierzchlesie (jest to droga powiatowa) na 

skrzyżowaniu z drogą gminną ul. Dojazdową powstała ogromna wyrwa, która 

zagraża bezpieczeństwu kierujących pojazdami. Chciałbym uczulić na tę sprawę 

wszystkie służby, które będą prowadziły remonty na drogach. 

Druga sprawa również dotyczy ul. Południowej i na skrzyżowaniu z  drogą 

gospodarczą, w kierunku Przycłap,  która służy do wywozu kruszywa przy łuku 

po prawej stronie oberwał się asfalt, a jest to problem, który pojawia się co roku 

i miejsce to jest bardzo niebezpieczne dla kierowców.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk wyjaśnił, że w ostatnich dniach 

Pan Mirek Kinas wraz z Wójtem sprawdzili stan wszystkich dróg gminnych, 

które wymagają napraw i remontu. 

Sołtys Łaszewa Jan Błaszczak również zgłosił problem dziur na ul. Szkolnej                

i Wschodniej w Łaszewie.  

Wójt, odpowiedział, że wszystkie zgłoszone lokalizacje napraw są nam dobrze 

znane i zbliża się czas ze zostaną one naprawione. Zakupiona została specjalna 

masa, potrzebna jest tylko lepsza temperatura. Zgłoszone problemy zostaną 

naprawione. 

 

5. Sołtys wsi Wierzchlas A Leon Makielak – chciałem się zapytać jak 

przedstawia się sprawa kanalizacji w Wierzchlesie  i na jakim jest  ona etapie.  

Wójt wyjaśnił, że wykonany jest już  projekt kanalizacji i uzgodniony został              

z drogami wojewódzkimi, z Powiatowym Zarządem Dróg, jak również 

z naszymi drogami. Następnym etapem jest złożenie pozwolenia na budowę 

i czekamy na nabór na wniosków, który ma być prawdopodobnie we wrześniu. 

    

 

Punkt 13 

Zakończenie obrad XIV sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XIV sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

 
 

 


